
Sent: Monday, July 18, 2022 4:44 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Билети 

 

Уважаеми служители на Столична голяма община, 

  

Вие се каните в рамките на шест месеца да премахнете хартиените билети.Но 

те ви осигуряват приходи от около четиредесет милиона на година.И до 

трийсет  и първи декември тази цифра едва ли много ще се промени. Защо 

трябва да се отказвате от такъв стабилен приход?Какво ще правите,за да 

запълните тази огромна дупка?Ще вземете пари на заем? 

С уважение:Виктор Брънзалов 

 

mailto:i.blagova@sofia.bg

